
    Referat Bestyrelsesmøde 21 januar 2025 

 
Til stede var Jacob Clausen, Svend Michelsen, Kasper Luffe, og Marie-Louise Tarp Jensen og 
Agneta Noregren. 

Jakob havde mad med. 

1. Punktet ”Nyt fra udvalg” var ikke kommet med på dagsorden og føres denne aften som 
punkt 10. Herefter referat og dagsorden godkendt. Dagsorden er udarbejdet af Agneta 
og referat skrevet af ML.  
 

2. Regnskab fremlægges af Svend. Regnskabet er fremsendt til Bo.  Der er blevet oprettet 
en ny mail , som hedder Faktura. Dette skal gøre det nemmere at holde styr på mails. 
Trods prisstigninger på flere ting har klubben et godt overskud på 26.050, - 
 

 
3. Budget for 2025. Det forventes at der kommer udgifter til IPP3 kursus og IPP4træning 

samt mulighed for indkøb af fx, dobbeltkajakker og udstyr. Ligeledes er der taget højde 
for diverse prisstigninger. Budgettet er godkendt. 
 

4. Planlægning af Generalforsamling ser sådan ud, at der er lagt invitation op, og der bliver 
udsendt dagsorden 1 uge før.  Vi skal huske at gøre folk opmærksomme på der skal 
vælges 2 nye medlemmer i god tid, så de kan nå at summe, om det var noget for den 
enkelte. – samt indkomne spørgsmål, emner.                                                                                    
ML laver sammendrag af nyhedsbrevene inden 1 februar og ligger den på p-cloud, så vi 
sammen kan udarbejde af beretningen. 
 

5. Fondsansøgninger: Der er ikke noget på vej umiddelbart. Men vi har en dobbelt kajak på 
prøve og overvejer og vi skal have 2, så der kan bestemt dukke noget op på den front. 
 

6. Der er ingen indkomne spørgsmål 
 

7. Der er kommet nye regler vedrørende DKF og kursusforhold. Det er ikke længere 
nødvendigt at skulle samarbejde med DKF om at holde kurser ift. IPP-kurser. Dvs. vi selv 
kan stå for kurserne og prøverne og ikke nødvendigvis behøver slå det op på et større 
plan. Vi skal dog stadig have sensor på udefra. Men på denne måde bliver det også 
nemmere at holde fx træningskurser. Klubberne kan planlægge uddannelsesaktiviteter 
der passer til medlemmernes behov og kalender. 
 

 



8. Fra sidste møde: 
 

a. Indkøb af dobbeltkajak – Ja vi har en på prøve og overvejer om vi skal have 2 
modeller. 1 for øvede og en for begyndere.  

b. Svend har undersøgt medlemskabet og fundet ud af at det var en faktura der var 
bortkommet. 

c. Hjemmesiden ambitionerne er de samme men der har ikke været tid. 
d. Det er lykkes ML at overtage administrator rollen og Hun arbejder på at få lagt mere 

op som kan deles ud i andre offentlige grupper.  
e. Angående Ipp-3 og 4 grupper, så er der oprettet en instruktørgruppe, der er i fuld 

gang med at planlægge og afholde trænings arrangementer (IPP-4 gruppe), der kan 
hjælpe folk hen mod Ipp-4 (og 3) færdigheder. Denne gruppe er både rettet mod 
klubbens instruktører og til frigivne medlemmer, der gerne vil udfordres på de næste 
niveauer i IPP-systemet.  
Vi opretter et IPP-3 kursus, med Thue som instruktør, der planlægger datoer på 
generalforsamlingen 

f. Værkstedsudvalg. Der har ikke været møde hen over vinteren. Udvalget er i proces 
og når evt. nyt udvalg er nedsat på Generalforsamling vil Svend samle til 
udvalgsmøde. 

g. Navigationskursus: Der er oprettet 2 aftener af Leslie og Thue så det er jo dejligt. 

        

9. Liv i ladepladsen har inviteret til nytårskur. Den 24. januar hos roklubben Viking. 2 
medlemmer kan deltage. Kasper og Sanne deltager. 
 

10. Nyt fra udvalg: Der har været møde i instruktørgruppen. Der er lavet mange kurser og 
trænings arrangementer. Lørdagene er blevet fordelt et godt stykke fremover og der 
bliver introduceret et nyt koncept der hedder ”stille søndag” Dette er for at få flere roere 
på vandet som måske normalt er lidt tilbageholdne og usikre i forhold til niveau. 
Ydermere opfordres der fra instruktører til at de enkelte frigivne får lyst at slå flere ture 
op selv, Jakob N taler mere om dette på Generalforsamlingen. 
Jette og Thue barsler også med et decideret kajaktræf ved deres sommerhus. Hvilket vi 
glæder os til at høre mere om.  
 

11. EVT: Der er lavet en rød mappe med kalender til at registrere og booke til Lån af stole og 
borde til private arrangementer. Den ligger på hylden i klublokalet. 
 

12.  Næste møde er 4 marts og Svend har mad med. Dette møde vil jo være stiftende i 
forhold til nye fordelinger på flere områder – også mad. (SV, KA, ML,1NY, 2NY) 
 
Stor tak til Agneta og Jakob for den tid i har givet.  


